
1 de juny de 2025 
PARAULES DEL PAPA LLEÓ XIV 

Germans i germanes, voldria que aquest fos el nostre primer gran desig: una Església unida, signe d’uni-

tat i comunió, que esdevingui llevat per a un món reconciliat. 

En el nostre temps, encara veiem massa discòrdia, massa ferides causades per l’odi, la violència, els preju-

dicis, la por a allò que és diferent, per un paradigma econòmic que explota els recursos de la terra i margi-

na els més pobres. I nosaltres volem ser, dins d’aquesta massa, un petit llevat d’unitat, de comunió i de 

fraternitat. Volem dir al món, amb humilitat i alegria: mireu el Crist! Apropeu-vos a Ell! Acolliu la seva 

Paraula que il·lumina i consola! Escolteu la seva proposta d’a-

mor per formar la seva única família: en l’únic Crist, som un. I 

aquest és el camí que hem de recórrer junts, units entre nosal-

tres, però també amb les Esglésies cristianes germanes, amb els 

qui transiten altres camins religiosos, amb aquells que cultiven 

la inquietud de cercar Déu, amb totes les dones i els homes de 

bona voluntat, per construir un món nou on regni la pau. 

Aquest és l’esperit missioner que ens ha d’animar, sense tancar

-nos en el nostre petit grup ni sentir-nos superiors al món; es-

tem cridats a oferir l’amor de Déu a tothom, perquè es realitzi 

aquella unitat que no anul·la les diferències, sinó que valora la 

història personal de cadascú i la cultura social i religiosa de cada poble. 

(Fragment de l’homilia  en l’inici del seu ministeri el dia 18 de maig de 2025) 

TROBADA AMB MOTIU DE L’ANY SANT O JUBILAR 2025, AL SANTUARI 

DEL COLLELL, Diumenge 6 de juliol 2025. Arxiprestats de Banyoles i Olot. 
La indulgència, en efecte, permet descobrir com és d’il·limitada la misericòrdia de Déu. No sen-

se raó a l’antiguitat el terme “misericòrdia” era intercanviable amb el 

“d'indulgència”, precisament perquè pretén expressar la plenitud del perdó de 

Déu que no coneix límits. 

El sagrament de la Penitència ens assegura que Déu lleva els nostres pecats. 

Ressonen amb la seva càrrega de consol les paraules del Salm: «Ell et perdona 

les culpes i et guareix de tota malaltia; rescata de la mort la teva vida i et sacia 

d’amor entranyable. […] El Senyor és compassiu i benigne, lent per al càstig, ric 

en l’amor. […] No ens castiga els pecats com mereixeríem, no ens paga com 

deuria les nostres culpes. El seu amor als fidels és tan immens com la distància del cel a la ter-

ra; llança les nostres culpes lluny de nosaltres com l’Orient és lluny de l’Occident» (Sl 103,3-
4.8.10-12). La Reconciliació sacramental no és només una bella oportunitat espiritual, sinó 

que representa un pas decisiu, essencial i irrenunciable per al camí de fe de cadascú. En ella 

permetem que el Senyor destrueixi els nostres pecats, que guareixi els nostres cors, que ens 

aixequi i ens abraci, que ens mostri el seu rostre tendre i compassiu. No hi ha millor manera 

de conèixer Déu que deixant-nos reconciliar amb Ell (cf. 2Co 5,20), assaborint el seu perdó. 
Per això, no renunciem a la Confessió, si no redescobrim la bellesa del sagrament de la guari-

ció i de la joia, la bellesa del perdó dels pecats! 

(Papa Francesc: “Spes non confundit”, convocatòria del jubileu nº 23) 






